

No. 21623. Multilateral

CONVENTION ON LONG-RANGE
TRANSBOUNDARY AIR POLLUTION.
GENEVA, 13 NOVEMBER 1979 [United
Nations, *Treaty Series*, vol. 1302, I-21623.]

PROTOCOL TO THE 1979 CONVENTION ON
LONG-RANGE TRANSBOUNDARY AIR
POLLUTION ON FURTHER REDUCTION OF
SULPHUR EMISSIONS (WITH ANNEXES).
OSLO, 14 JUNE 1994 [United Nations, *Treaty
Series*, vol. 2030, A-21623.]

ACCESSION

The former Yugoslav Republic of Macedonia

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 5 June 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 13 December 2013

Nº 21623. Multilatéral

CONVENTION SUR LA POLLUTION
ATMOSPHERIQUE TRANFRONTIERE A
LONGUE DISTANCE. GENEVE,
13 NOVEMBRE 1979 [Nations Unies, *Recueil des Traité*s, vol. 1302, I-21623.]

PROTOCOLE A LA CONVENTION DE 1979 SUR LA POLLUTION ATMOSPHERIQUE TRANFRONTIERE A LONGUE DISTANCE RELATIF A UNE NOUVELLE REDUCTION DES EMISSIONS DE SOUFRE (AVEC ANNEXES). OSLO, 14 JUIN 1994 [Nations Unies, *Recueil des Traité*s, vol. 2030, A-21623.]

ADHESION

Ex-République yougoslave de Macédoine

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 5 juin 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 13 décembre 2013

PROTOCOL TO THE 1979 CONVENTION ON LONG-RANGE TRANSBOUNDARY AIR POLLUTION TO ABATE ACIDIFICATION, EUTROPHICATION AND GROUND-LEVEL OZONE (WITH ANNEXES). GOTHENBURG (SWEDEN), 30 NOVEMBER 1999 [United Nations, *Treaty Series*, vol. 2319, A-21623.]

PROTOCOLE A LA CONVENTION DE 1979 SUR LA POLLUTION ATMOSPERIQUE TRANFRONTIERE A LONGUE DISTANCE, RELATIF A LA REDUCTION DE L'ACIDIFICATION, DE L'EUTROPHISATION ET DE L'OZONE TROPOSPHERIQUE (AVEC ANNEXES). GÖTEBORG (SUEDE), 30 NOVEMBRE 1999 [*Nations Unies, Recueil des Traité*s, vol. 2319, A-21623.]

ACCESSION

The former Yugoslav Republic of Macedonia

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 5 June 2014

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 13 December 2013

ADHESION

Ex-République yougoslave de Macédoine

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 5 juin 2014

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 13 décembre 2013